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1. Rühmades lastearvu suurendamine 2021/2022 õppeaastal
KUULATI: 
M. Mets: Tore, et enamus on kohal ja loodame, et tehnika alt ei vea. Annan sõna üle Kairile, kes
räägib rühmades lastearvu suurendamise vajadusest.
K. Rinaldo: Uuel õppeaastal lähevad kaheks aastaks koolimaja ruumidesse Mesimummid ja 
Päikesejänkud, sest neid on hetkel kokku 40 ning kolm last on ootel. Puhhe ja Sipsikuid on 
kokku vaid 30 ja kedagi ootel ei ole. Meie majja ei mahu ühte ruumi üle 20 lapse, koolimajas 
mahub aga 24 ja seetõttu tuli selline otsus vastu võtta. Päikesejänkude rühm on 
keelekümblusrühm ja sinna ei soovitata nii lõpus enam uusi lapsi juurde võtta. Teeme seda vaid 
äärmisel vajadusel. 
Koostöö kooliga jääb ikka kestma. Tutvutakse direktori ja õpetajatega, samuti majaga.
K. Saak: Kas vanemad saavad ka enne koolirühmadega tutvuda?
K. Rinaldo: Saavad ikka.
Nüüd palungi hoolekogult lastearvu suurendamist 2021/2022 õppeaastal Mesimummide rühmas 
20 lapselt 24-le.
Kell 17.22 saabus Maiko Kallus, kellele selgitati hääletamiseks olukorda.
Hääletus: 10 poolt, 3 vastu.

Uusi pisikesi on hetkel järjekorras 40, kellest vastu saame võtta 28, hoolekogu otsusega 32. 
Sõimede kohalkäimise protsent on väike. Nooremas sõimes on see 35% ja vanemas 50%. 
Nooremas sõimes oli kolm vanemat, kes peatasid oma lapse osalemise viieks kuuks makstes 
50% osalustasust aga säilitades koha. Veebruaris loobusid kohast sootuks, soovides kohta uuel 
õppeaastal. Maksimaalselt oli Nubludes kohal kaheksa last, kõige vähem null.



M. Mets: Kas kõik on ka korraga kohal olnud?
K. Rinaldo: Ei ole. Ka kaheksa last on olnud kohal vaid paar korda.
L. Pusse: Kas Mürakarude õpetajad jäävad samaks?
K. Rinaldo: Asta läheb pensionile. Ülejäänu on hetkel lahtine.
M. Mets: Mis sina õpetajate esindajana arvad, Erika?
E. Sõrmus: Olen poolt, sest elu on näidanud, et sõimes on lapsed tihti haiged ja korraga kohal 
ollakse harva.
E. Käosaar: Kas eelmiste aastate statistikat on võrdluseks võtta?
K. Rinaldo: Ei ole aga minu oma kogemus ütleb (olen ka sõimes töötanud), et alati on lapsi 
puudu.
R. Tänav: 1-2 päeva aastas on rühm täis, seda ka pigem kevadel.
Hääletamine: 12 poolt, 1 vastu.

OTSUSTATI:
1.1. Suurendada Mesimummide rühma laste arvu 2021/2022 õppeaastal 24 lapseni.
1.2. Suurendada Mürakarude rühma laste arvu 2021/2022 õppeaastal 16 lapseni.
1.3. Suurendada Naerukildude rühma laste arvu 2021/2022 õppeaastal 16 lapseni.

2. Lasteaia võimalused ja tegevuspiirid Covid positiivse info korral
KUULATI:
M. Mets: Sellel aastal on ette tulnud olukord, kus Covid positiivse proovi info on jõudnud 
vanemateni tagantjärele. Kas oleks pidanud info jõudma kiiremini või kuidas oleks pidanud 
käituma? Herve?
H. Merivald: Tegemist on delikaatsete isikuandmetega. Terviseamet võtab ise asjaosalistega 
ühendust. Seda infot avalikult ei levitata. Kui positiivne on olnud rühmas, pannakse rühm 
eneseisolatsiooni. Teil, Kairi, on sellega oma kogemus.
K. Rinaldo: Meil on olnud kaks õpetajat positiivsed ja üks laps. 
Kui töötaja haigestus ja tegi proovi, andis ta ise positiivsest tulemusest teada. Sama võiks teha 
lapsevanem, kelle laps saab positiivse proovi. Tookord ei hakanud ma Terviseameti kõnet ära 
ootama, vaid helistasin ise mõlema koolirühma vanemad läbi ning teavitasin tekkinud olukorrast.
Terviseametil on väga palju tööd ja tema kõne võib tulla väga hilja. Nemad ei ütle haigestunu 
nime vaid ainult rühma.
Haigestunud lapse kohta sain info lapse perearstilt alles siis, kui karantiini lõpuni oli jäänud üks 
päev. Lapsevanem ja Terviseamet ei teatanud.
M. Mets: Oma rühma näitel ütlen, et teavitasin oma rühma FB grupi vahendusel. Terviseamet 
teavitas vaid kahte lapsevanemat. Tänu Kairile olime rohkem informeeritud.
K. Rinaldo: Vanemad võiksid ikka teada anda. Me ei nimeta kellegi nime, seda ei pea kartma.
H. Merivald: Kogukonnad on väikesed ja kui info liigub sõprade ning tuttavate kaudu, siis saab 
see varem või hiljem avalikuks niikuinii.
K. Rinaldo: Kui rühm saadetakse eneseisolatsiooni kümneks päevaks, siis nii ongi. Kui vanem 
laseb lapsele näiteks neljandal päeval testi teha ja see osutub negatiivseks, ei saa ta siiski oma 
last varem lasteaeda tuua, vaid peab eneseisolatsiooni lõpuni kodus hoidma.

TEADMISEKS:
2.1. Anda lasteaiale teada positiivse testi tulemuse saanud lapsest, et saaks kiiresti reageerida.

3. Jooksvad küsimused
KUULATI:
K. Rinaldo: Uuel õppeaastal jäävad koolirühmadele paviljonid alles, et neil oleks oma koht ja 
võimalik oma asju hoida lasteaia õuealal. Uued sõimed saavad kahepeale ühe paviljoni.
M. Mets: See on läbi aastate kestnud mure, et koolirühmadele ei ole platsil kohta. Nüüd on 
sellele lahendus.
K. Rinaldo: Sellel aastal lõppeb lasteaia arengukava ja teha on tarvis uus. Seoses sellega viime 
läbi rahuloluküsitlused ja palume vastama ärgitamisel hoolekogu abi ning toetust.
Samuti tuleb läbi viia SWOT analüüs. Selleks osaleme juhtkonnaga kevadistel lastevanemate 
koosolekutel. Palume rohket osavõttu. Iga lapsevanema arvamus on meile väga tähtis.



Saime PRIAlt toetust lasteaiale kasvuhoone, vihmaveekogumise süsteemi, tilkkastmissüsteemi, 
komposteri ja mulla soetamiseks. Paigutame kasvuhoone kõrgpeenarde juurde.
19.08 soovime koolituspäeva, et kogu maja saaks osaleda. Võimalus on avada üks rühm.
L. Müür: Panen teile lingi vestlusesse, kus on kokkuvõte Pärnumaa menüüde kaardistamisest. 
Meie lasteaias pakutakse lastele palju toorest puu- ja köögivilja. Menüü erilisuse tõttu oldi veidi 
mures, et äkki oli üleminek liiga kiire. Tegelikult saime hästi hakkama.
Kell 17:55 saabus Marion Krimses.
M. Mets: Toidu kaalumine on nüüd läbi. Kas saad mõne sõnaga kokku võtta?
L. Müür: Tänan Elis Vahemetsa, kes selle teema algatas. Selge on see, et aega, mil toitu üldse 
ära ei visata, ei teki kunagi. Õpetaja abid kaalusid kogu kuuenädalase menüü ära. Tulemus oli 
meeldivalt üllatav. Enamus toitu läheb siiski laste kõhtu. Väiksemate rühmades visatakse rohkem
toitu ära aga mida vanemad, seda vähem. Kaalumise tulemusena saame ka menüüd paremaks 
kohandada.
M. Mets: Küsimusi, mõtteid?
T. Orav: Kas Tibude uus õpetaja on ajutine või jääbki?
K. Rinaldo: Ta on küll alaliselt tööl aga läheb uute sõime. Teile tuleb Mürakarude õpetaja.
K. Saak: Kas koolirühmad saavad ka edaspidi lasteaia toitu?
L. Müür: Plaanime koolirühmade toitlustamist jätkata, kuigi sotsiaaltöökeskuse toidu 
valmistamise hanke võitis teine firma.
M. Mets: Kas Mesimummide ja Päiksejänkude koolimajja minek on tekitanud küsimusi?
A. Miilits: Minul selle kohta tagasisidet ei ole. Ma ei ole ka kaua lasteaias käinud.
K. Rinaldo: Kas Puhhides või Sipsikutes on olnud pahameelt, et nemad ei lähe?
M. Krimses: Puhhides oli küll tegelikult. Vanemad olid lastele minekust rääkinud ja nad ootasid
seda väga.
K. Rinaldo: Peame mõtlema kõigi laste peale ja seetõttu tuli selline otsus teha.
A. Miilits: Kuidas ELIISiga liitumise kampaania läks?
L. Müür: Vanemaid tuli palju juurde aga kõik ei kasuta. Kõik ilmselt ei hakkagi kunagi 
kasutama.
M. Mets: Selleks korraks kõik. Proovime viimase kohtumise juunis teha näost näkku.

TEADMISEKS:
3.1. Koolirühmadele jäävad kasutamiseks paviljonid lasteaia õuealal.
3.2. Hakatakse tegema uut lasteaia arengukava.
3.3. Oodatakse lapsevanemate panust SWOT analüüsi kevadistel koosolekutel.
3.4. Viiakse läbi rahuloluküsitlus lapsevanematele ja oodatakse rohket tagasisidet.
3.5. Uus menüü on end õigustanud, toitu ei lähe palju raisku.
3.6. 19.08 on lasteaia personalil koolituspäev.
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